
Vragen voor het vragenhalfuur raad 28 januari 2104 
 

 
 
Bij rubriek A zit een zeer persoonlijk verzoek aan de raad aangaande huisvesting.  
De HOP is zich er van bewust dat er tijdens deze lastige economische situatie een sterke 
toename is van inwoners binnen onze gemeente die in ernstige financiële problemen komen. Het 
gevolg zal zijn dat er steeds meer persoonlijke verzoeken bij de raad terecht zullen komen, zoals 
vandaag op de agenda bij rubriek A.  
Voor ons als raad is het van belang dat inwoners die een verzoek indienen een antwoord krijgen 
waarin wordt aangegeven wat het beleid/de procedure is die de gemeente in dit soort gevallen 
volgt.  
Het is duidelijk dat wij ons als HOP, niet in deze persoonlijke kwesties kunnen mengen, want wij 
zijn niet de deskundige die kunnen bepalen hoe hoog de nood is en wat er precies mogelijk is. 
Ook willen wij dat iedereen gelijk behandeld wordt. 
 
Zonder in te gaan op deze persoonlijke kwestie heeft de HOP de volgende vragen: 
 
1. Wat is de procedure die bij het ontvangen van brieven met soortgelijke verzoeken wordt 
doorlopen? 
2.Op welke wijze wordt deze informatie duidelijk gemaakt aan de inwoners die verzoeken m.b.t 
huisvesting of financiële problematiek bij de gemeente indienen? 
 

  
Brief Ondernemingsraad WNK-Bedrijven. 
Voorzitter, de ingezonden brief van de ondernemingsraad WNK Bedrijven, waarin de 
ondernemingraad van het WNK zijn grote verontrusting uitspreekt over de uitlatingen in het NHD 
van 8 januari j.l., door dhr. Oude Kotte, wethouder van de gemeente Heerhugowaard en lid van 
het algemeen bestuur van de Gemeenschappelijke Regeling WNK Bedrijven.  
Nemen wij als HOP heel serieus en wij vragen ons dan het volgende af? 

 Wat heet de wethouder met deze brief gedaan? Heeft de wethouder op deze brief  actie 

genomen?  

 Zo ja, kan de wethouder aangegeven wat deze actie is geweest? 

Tot zover. 



 

 

 

Griffie , 

 

23-1-2014   

 

Geachte griffie,  

 

Ik zou graag gebruik willen maken van het vragen half uurtje om aan het college te 

vragen hoe het is gekomen dat de Raad niet is gevraagd om de voorziening te 

accorderen van 230.142.50 euro  de bouw van het Havengebouw  

In de Broekhorn. 

 

Wij willen weten van het college hoe dit kan gebeuren  

Wie heeft het budget recht 

Wie accordeert zo,n gedrag of uitgaven 

Wie controleert deze uitgaven 

 

Het is een feit dat er in de laatste paar maanden nog een paar zaken aan het licht zijn 

gekomen waarbij de wethouder van  financiën in gebreken is gebleven en de raad niet of 

onvoldoende heeft geïnformeerd.  

 

Ik noem daarbij op de achterstand in terug betaling van de borg van 100.000,-- euro die 

de stichting primeurfonds 

Per jaar moet inlossen op de borg. 

De 500.000,-- euro aan BTW waarvan 240.000,-- is gebruikt voor de school de Polstok 

En nu dit weer deze uitgaven  van 230.ooo,-- euro die niet de raad is goedgekeurd. 

 

Een keer een foutje of onachtzaamheid kan gebeuren 

Tweede keer is storend  

Maar een derde keer lijkt er op dat er een structureel probleem is  

 

Het enige positieve is dat het College zelf naar buiten komt met dit verhaal. 

Storend is dat wij als Raad dit te horen krijgen van het College  maar moeten horen via 

de media . 

 

Hoe gaat het College dit in de toekomst voorkomen  met welk controle instrument   

 

 

 

 

Gr Jan vd Starre / Annette Valent 

 
 


